

Disclosure of Material Information**To: Bahrain Bourse**


Investcorp Holdings B.S.C would like to announce the following material information:

الإفصاح عن معلومات جوهرية

السادة / بورصة البحرين

تعلن شركة إنفستكورب القابضة ش.م.ب عن الإفصاح عن معلومات جوهرية المبين تفاصيلها أدناه:

Date	28 June 2021	التاريخ
Company Name	Investcorp Holdings B.S.C إنفستكورب القابضة ش.م.ب	إسم الشركة
Trading Code	INVCORP	رمز التداول
Subject	Investcorp acquires CloudCare, a leading Italian tech-enabled digital sales and marketing solutions platform إنفستكورب تستثمر في "كلاودكير" المنصة الإيطالية الرائدة في المبيعات الرقمية والحلول التسويقية	الموضوع
Material Information	Investcorp today announced that it has acquired CloudCare S.p.A. (the "Company" or "CloudCare"). Terms of the transaction were not disclosed.	المعلومات الجوهرية
Impact on Financial Position	Limited Impact on Financial Information	الأثر على المركز المالي
Previous relevant disclosures (if any)		إفصاحات سابقة ذات صلة (إن وجدت)

Name	Nicola Ferraris	الإسم
Title	Managing Director, Investcorp's European Private Equity group	المسمى الوظيفي
Company Seal ختم الشركة	Signature التوقيع	
		

Investcorp acquires CloudCare, a leading Italian tech-enabled digital sales and marketing solutions platform

Bahrain, 28 June 2021 – Investcorp today announced that it has acquired CloudCare S.p.A. (the “Company” or “CloudCare”). Terms of the transaction were not disclosed.

Established in 2011 and headquartered in Rome, Italy, CloudCare is a leading tech-enabled platform active in the energy, telecommunications and insurance markets where it operates as a channel partner and digital broker, connecting consumers and service providers through both its own proprietary online platform and clients’ web platforms. CloudCare’s website, Comparasemplice.it, is a leading online platform for consumers in Italy to compare prices for energy, telecommunications, motor insurance and personal finance products. The Company’s differentiated proposition is underpinned by a proprietary Customer Relationship Management software fed by a large internally developed data base, a unique customer service platform powered by artificial intelligence and an end-to-end approach to generate sales leads and maximize conversion through its multichannel platform. Over the past three years, CloudCare achieved an average annual revenue growth in excess of 40%.

CloudCare is a digital innovator with long-standing relationships with the leading energy, telecommunications and insurance operators in the Italian market. The investment by Investcorp is indicative of the significant market opportunity associated with process digitalization and the rise in importance of digital distribution channels.

CloudCare’s founder and CEO, Andrea Conte, will continue to lead the Company, having retained a meaningful stake in CloudCare alongside Investcorp.

Nicola Ferraris, Managing Director in Investcorp’s European Private Equity group, said: “We are delighted to be partnering with Andrea Conte and CloudCare as the Company moves into its next phase of growth. We have an ambitious plan to support the Company as it continues to grow within its core verticals and expand into new market segments. CloudCare has built a unique technology

INVESTCORP

infrastructure and expertise which has enabled the business to become a reliable and value-add digital partner for its corporate clients seeking to enhance their digital customer acquisition strategy. We look forward to working with Andrea and his team to support the business in its growth ambitions and bring to fruition many of the exciting opportunities that lie ahead”.

Andrea Conte, founder and CEO of CloudCare, added: “As we consider our vision for the future, we are excited and optimistic for the support and breadth of experience Investcorp will bring in the next phase of our evolution. We have identified a partner which is a global investor with deep technology expertise and an international investment track record that spans almost 40 years. Our business has experienced exceptional growth over the past several years, and with Investcorp’s history of supporting fast growing and innovative companies, we are confident we can accelerate growth within and beyond our target core markets, reinforcing our market position in the energy and telco markets, and broadening the products and services we are able to offer also to the insurance and financial markets”.

The investment in CloudCare adds to Investcorp’s long-standing track record of partnering with leading technology-enabled services companies globally and in Europe specifically, including: Investis Digital, a global digital corporate communications and marketing company; Vivaticket, a leading global provider of tech-enabled ticketing management solutions; Cambio, the leading Health Tech provider in Scandinavia; ABAX, a leading telematics solutions provider in Europe; and SecureLink, one of Europe’s largest dedicated cybersecurity infrastructure and managed services providers.

- Ends-

About Investcorp

Investcorp specializes in alternative investments across private equity, real estate, credit, absolute return strategies, GP stakes and infrastructure.

Investcorp has today a presence in 12 countries across the US, Europe, GCC and Asia, including India, China and Singapore. As of March 31, 2021, Investcorp Group had US \$35.4 billion in total AUM, including assets

INVESTCORP

managed by third party managers, and employed approximately over 430 people from 45 nationalities globally across its offices. For further information, visit www.investcorp.com and follow us @Investcorp on [LinkedIn](#), [Twitter](#) and [Instagram](#).

Media Contacts:

Investcorp

Nada Abdulghani
+973 17515467
nabdulghani@investcorp.com



Piras El-Amrae

إنفستكورب تستثمر في "كلاودكير" المنصة الإيطالية الرائدة

في المبيعات الرقمية والحلول التسويقية

البحرين، 28 يونيو 2021 - أعلنت إنفستكورب اليوم أنها استحوذت على شركة "كلاودكير" CloudCare. ولم يتم الكشف عن شروط الصفقة.

أسست "كلاودكير" عام 2011 ومقرها في روما، إيطاليا، وهي عبارة عن منصة رائدة تدعمها التكنولوجيا وتنشط في أسواق الطاقة والاتصالات والتأمين حيث تعمل كشريك تسويقي ووسيط رقمي، وتربط المستهلكين بمقدمي الخدمات من خلال منصة الإنترنت الخاصة بها ومنصات الإنترنت الخاصة بالعملاء.

يشكل موقع "كلاودكير" الإلكتروني، Comparasemplice.it، منصة رائدة على الإنترنت للمستهلكين في إيطاليا لمقارنة أسعار الطاقة والاتصالات والتأمين على السيارات ومنتجات التمويل الشخصي. ويعتمد عرض الشركة المتميز على برنامج إدارة علاقات مع العملاء تدعمه قاعدة بيانات كبيرة مطورة داخلياً، ومنصة خدمة عملاء فريدة من نوعها تستخدم الاختصاصيين المحترفين والذكاء الاصطناعي، وعلى نهج شامل لتحديد عملاء محتملين وتعظيم التسويق التحويلي من خلال منصتها المتعددة القنوات. وعلى مدى السنوات الثلاث الماضية، حققت "كلاودكير" متوسط نمو في الإيرادات السنوية يفوق 40%.

إن شركة "كلاودكير" هي مبتكر رقمي يتمتع بعلاقات طويلة الأمد مع مشغلي الطاقة والاتصالات والتأمين الرائدة في السوق الإيطالية. ويشير الاستثمار الذي قامت به إنفستكورب إلى فرص السوق الكبيرة المرتبطة برقمنة العمليات وزيادة أهمية قنوات التوزيع الرقمية.

سيستمر المؤسس والرئيس التنفيذي لشركة "كلاودكير"، أندريا كونتي، في قيادة الشركة، بعد احتفاظه بحصة كبيرة في "كلاودكير" جنباً إلى جنب مع إنفستكورب.

إنفستكوروب

تعليقاً على الاستثمار، قال نيكولا فيراري، المدير التنفيذي للاستثمار في الشركات الخاصة في أوروبا لدى إنفستكوروب: "يسعدنا أن نتشارك مع أندريا كونتي و"كلاودكير" فيما تنتقل الشركة إلى مرحلتها التالية من النمو. لدينا خطة طموحة لدعم الشركة مع استمرارها في النمو ضمن قطاعاتها الأساسية والتوسع إلى قطاعات أخرى في السوق. لقد أنشأت "كلاودكير" بنية تحتية تقنية فريدة وخبرة مكنتها من أن تصبح شريكاً رقمياً موثقاً به وذا قيمة مضافة لعملائها من الشركات التي تسعى إلى تعزيز استراتيجيتها لاكتساب العملاء رقمياً. ونتطلع إلى العمل مع أندريا وفريقه لدعم الشركة في طموحها إلى التوسع والاستفادة من العديد من الفرص المثيرة التي تنتظرنا".

من جهته، قال أندريا كونتي، المؤسس والرئيس التنفيذي لشركة "كلاودكير": "بينما نكون رؤيتنا للمستقبل، نشعر بالحماسة والتفاؤل للدعم والخبرة الواسعة اللذين ستوفرهما إنفستكوروب في المرحلة التالية من تطورنا. لقد حددنا شريكاً هو مستثمر عالمي يتمتع بخبرة تقنية عميقة وسجل عالمي في الاستثمار يمتد قرابة 40 عامًا. شهدت أعمالنا نموًا استثنائيًا على مدى السنوات العديدة الماضية، ومع تاريخ إنفستكوروب في دعم الشركات المبتكرة ذات النمو السريع، نحن على ثقة بأنه يمكننا تسريع النمو داخل أسواقنا الأساسية المستهدفة وخارجها، مما يعزز مكانتنا في أسواق الطاقة والاتصالات، ويتيح توسيع المنتجات والخدمات التي يمكننا تقديمها أيضًا إلى أسواق التأمين والأسواق المالية".

يضيف الاستثمار في "كلاودكير" إلى سجل إنفستكوروب الطويل الحافل بالشراكة مع شركات الخدمات الرائدة التي تدعم التكنولوجيا على مستوى العالم وفي أوروبا على وجه التحديد، بما في ذلك: إنفستيس ديجيتال "Investis Digital"، وهي شركة اتصالات وتسويق رقمية؛ فيفاتيكيت "Vivaticket"، المزود العالمي الرائد لبرمجيات إصدار التذاكر؛ "كامبيو" "Cambio"، المزود الرائد للتكنولوجيا الصحية في الدول الإسكندنافية؛ "آباكس" "ABAX"، المزود الرائد لحلول الاتصالات التليماتية في أوروبا؛ و"سيكيورلينك" "Securelink"، أحد أكبر مزودي البنى التحتية الخاصة بالأمن السيبراني والخدمات المدارة في أوروبا.

إنفستكوروب

نبذة عن إنفستكوروب

إنفستكوروب هي شركة عالمية متخصصة في الاستثمارات البديلة في الشركات الخاصة، العقارات، إدارة الدين، استراتيجيات العوائد المطلقة، حصص في الشركات العامة، والبنى التحتية.

وإنفستكوروب اليوم حضور في 12 دولة من الولايات المتحدة الأمريكية، أوروبا، دول مجلس التعاون الخليجي، وصولاً الى آسيا بما فيها الهند، الصين وسنغافورة. حتى تاريخ 31 مارس 2021، بلغ إجمالي الأصول المُدارة لدى مجموعة إنفستكوروب 35.4 مليار دولار أميركي، بما في ذلك أصول مُدارة من قبل مديرين مستقلين. ويعمل في الشركة أكثر من 430 موظفاً من 45 جنسية في مكاتبها حول العالم.

للحصول على المزيد من المعلومات، يرجى زيارة موقعنا الإلكتروني: www.investcorp.com أو متابعتنا على قنوات التواصل الاجتماعي @Investcorp في كل من [LinkedIn](#) [Twitter](#) [Instagram](#).

للاستفسارات الإعلامية الرجاء الاتصال بـ

إنفستكوروب

ندى عبدالغني

+973 17515467

nabdulghani@investcorp.com


Nadya Abdulghani